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Tisztelt Polgármester asszony!

Idén februárban került napvilágra egy újabb és rendkívül kellemetlen korrupció gyanús ügye. 
Az Országház utca 9. szám alatt lévő önkormányzati tulajdont több mint egymilliárd forintért 
újíttatta fel, majd beléptető és biztonságtechnikai rendszer telepítésére és üzemeltetésére 
szerződést kötött az Officium Irodafejlesztő Zrt.-vel. Ezeket a szerződéseket Önök túlárazták, 
a beszerzett informatikai eszközök közül volt olyan, ami a 1,5-szeres, 2-szeres, sőt olyan is 
ami 2,5-szeres összegbe került. A leglátványosabb mutyi a 6 db IP kamera kapcsán volt, 
ezekért ugyanis 1.787.840 forintot fizettek ki, holott az internetről bárki beszerezheti őket 
782.346 forintért is.

Az eszközbeszerzéseken túl Ön a beléptetőrendszer havi karbantartási és üzemeltetési díjjal 
is jelentős kárt okozott az önkormányzatnak hiszen a szerződésekben 342.900 forintot szánt 
havonta erre a célra, azonban a piacon ez a szolgáltatás 157.480 forintos havidíjért is 
elérhető. A szerződés 3 éves karbantartási időszakával számolva Ön 12.344.400 forintot fizet 
ki egy olyan szolgáltatásért, aminek a valós költsége 5.669.280 forint.

A beszerzett eszközök és a beléptetőrendszer karbantartásáért mindösszesen csaknem 18,5 
millió forintot fizet a Budavári Önkormányzat, holott ezt a feléből is meg lehetett volna 
oldani, ugyan ezekkel az eszközökkel és ugyanezen a színvonalon. Külön érdekes, hogy 
néhány százezer forinttal a közbeszerzési értékhatár alatt sikerült kiírni a beszerzést, így az 
Önök által kiválasztott 3 cég túlárazott ajánlatai közül választhattak, hogy kivel kívánják ezt a 
korrupciós ügyletet lebonyolítani.

Ön február óta nem képes érdemi magyarázatot adni erre korrupció gyanús botrányra. 
Kampányról és politikai lejáratásról beszél, miközben a számok magukért beszélnek, sőt a 
túlárazást követően Ön még ki is tüntette a céget, amit büszkén hirdettek a közösségi 
médiában is.



Tiszta és átlátható Önkormányzatot ígért, így éppen itt az ideje, hogy érdemben válaszoljon 
az alábbi kérdésekre:

- Ki döntött arról, hogy mely cégektől kérnek árajánlatot? Ki választotta ki és milyen 
szempontok alapján azt a három szereplőt aki végül ajánlatot tett?

- Melyik cégek adtak még ajánlatot és mekkora összegűek voltak ezek az ajánlatok? Hol 
tekinthető meg a beszerzéssel kapcsolatos bontási jegyzőkönyvek?

- Polgármesterként miért írt alá saját kezűleg egy kétszeresen túlárazott szerződést?

- Miért akadályozza az Önkormányzat átvilágítását?

- Miért tüntette ki az Officium Irodafejlesztő Zrt. munkatársait?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2024. április 9.


